

Vanløse Badminton Klub

Agenda til bestyrelsesmøde den 16.03.2023 kl.18.

Dagsorden

1. Godkendelse af referat samt valg af ordstyrer.
 - a. Frederik er valgt som ordstyrer og seneste referat er godkendt.
2. Rekruttering
 - a. Der er på nuværende tidspunkt spurgt 2 personer i klubben som om en mulig formand, men uden held. Der er stadig enighed om at der er mulighed for at honorere en ny formand, hvilket også er budgetteret med.

Der bliver nævnt flere personer i klubben som en mulighed, dog uden at kunne komme med specifikke kandidater.

Det skal heller ikke forventes at der er nogen for ungdomsudvalget som har lyst/mulighed for dette.

Udfordringen omkring formanden kan blive noget man informere resten af klubben i et skriv, da den optimale måde at gøre det på er afprøvet. Det skal her forklares at der er en fungerende bestyrelse som hjælper til med diverse opgaver. Der er bred enighed om, at mailen sendes ud snarest muligt, for ikke at spille tid. Ligeledes kan klubmesterskabet bruges hvis nødvendigt til rekruttering.

Anders laver udkast og Frederik læser igennem inden denne sendes til klubbens medlemmer.

Anders prøver ligeledes at formulere en overordnet beskrivelse af hvad en formand laver til brug for mailen.

Der blev på tidligere møde nævnt muligheden for en forretningsbestyrer, hvilket kunne være en mulighed. Dette kan dog ikke nås i forbindelse nærtstående generalforsamlingen, hvorfor dette tages videre til den nye etableret bestyrelse.

3. Generalforsamling (Varsling dd iht rekruttering)
 - a. Varsling af generalforsamling udarbejdes af Anders og sendes til gennemgang hos bestyrelsen. Dette gøres inden fristen på 3 uger.

For mad til generalforsamlingen skal der tilmeldes. Der skal ligeledes købes vin til aftrædende medlemmer skal købes.

Bent og Tony for arbejdet hver torsdag skal ligeledes honoreres med gaveboks eller vin.

Ove Hudal skal gives igen i år. Bent og Thea bliver ligeledes nævnt til denne.

Tale og indlæg skal skrives ned i stikord og sendes til kommunen SENEST 3 dage efter bestyrelsesmødet.

4. Boldaftale og tøj.

- a. Der er snakket videre med Racket group (Victor & Forza). Første leverance på 200 dusin bolde og første faktura er modtaget. Vi får 75 dusin bolde i sign on fee for en 2-årig periode.

Grundet de nye turneringer, for vi adgang til deres shop for at bestille gavekort mm. (300 kr. gavekort betales der 150 kr. for.)

Der skal ligeledes vælges klubbetøj, hvorfor vi er inviteret til ”modeshow” for at se nærmere på mulighederne.

Grundet ny boldaftale, skal der sættes nye priser på boldene for salg af bolde. Der er planlagt 3 bold typer, men alle er enig om at Flemming skal ind over for at godkende dette. Der er en lille frygt for ekstra svind med 3 bold typer fremfor 2.

For tøj som er med i aftalen, skal der findes en som kan stå for indhentning af størrelser, logoer mm.

USU tjekker op på hvor mange ungdomsspillere som spiller holdturnering i år for at estimere næste års antal spillere som der skal bruges trøjer til.

5. Regnskab

- a. Kasser gennemgår regnskab. Budget er som udgangspunkt retvisende hvor der dog er færre omkostninger end forventet.

Gennemgangen at regnskabet gav ikke anledning til de store bemærkninger, og budgettet blev ligeledes godkendt.

Dette sendes til Intern revision så snart det er endeligt godkendt. Dette er det blevet, hvorfor Carsten tager det videre.

Janni bliver ved med at bogfører for klubben, hvilket er værdsat.

6. SSU orientering.

- a. Der er forsøgt at få en aftale med nuværende træner omkring et år mere. Der er positive tilbagemeldinger men ikke nogen kontrakt. Dette skal være på Faktura eller lønsedd. Samarbejdet mellem Nuværende træner og spillende træner er ligeledes lagt lidt på is indtil nuværende træner finder ud af hvad der er muligt.

SSU har udarbejdet en ny kontrakt til dette.

7. USU orientering.

- a. Nuværende sponsor forventer ikke at fortsætte, dog håber man at finde en konstruktion hvor det er muligt hun fortsætter.

Der har ikke været møde i USU siden sidste møde, hvorfor der nu er en enkelt sag som skal drøftes.

I forhold til onsdagstræningen 18-20, går det som udgangspunkt meget godt. Der er en enkelt spiller som fjoller og ødelægger det for de andre ungdomsspillere. Man forholdt dette for forældre samt resterende af USU.

Faren vil prøve at tage fat i træner og Jeppe for at komme med præcise områder hvor der er problemer. Det store problem er at Mikla ikke kan tillade det på træningen hvorfor han ikke burde være på træningen på pga. fokuset men også niveauet. Jeppe nævner at Mikla skal med i en aftale hvis spilleren skal blive på træningen, hvilket umildbart kan ses lidt svært.

Der skal tages hånd om dette så både spillere, USU og træner kan leve med løsningen. Udfordringen ligger i både opførslen, hvortil der er enighed om, at han skal have en chance for forbedre sig. For niveauet har tilgangen på seniortruupperne generelt været ret hårde, men der er måske en mulighed for at køre med spilleren på træningen året ud.

8. Klubmodul.

- a. Grundet sygdom hos Mette som står for Klubmodul, springes dette pkt. over ved dette møde.

9. Generel orientering.

- a. Der er ikke noget til dette pkt. hvorfor vi går videre til næste.

10. Evt.

- a. Der bliver snakket om Turneringer hvor der er en klar forventning om at A-truppen kommer til at stå for afholdelsen. Man har i USU ligeledes snakket omkring dette, dog uden at komme videre. Andreas tror dog godt man kan finde hjælp i USU-afdelingen til ungdomsturneringen (9-10 September). Andreas spørger i USU omkring hjælp, men at A-truppen først skal spørges og det er her de skal tages den største tørn.
- b. Der er ligeledes en Seniorturnering 2-3 december med samme forventninger.
- c. Næste bestyrelsesmøde er sættes til d. 20/4.